

A amazing 日
JAPAN 本

7D5N

**北海道+知床流冰漫步+
网走破冰船+阿寒湖**

**HOKKAIDO + SHIRETOKO DRIFT ICE WALK +
ABASHIRI ICE BREAKER CRUISE + LAKE AKAN**

Tour Code: JCP-10

**Golden®
Destinations**



Japan
日本



Abashiri Ice Breaker Cruise
网走破冰船



Kitami Fox Village
北见狐狸村



Ice Fishing Experience
冰钓体验



Shiretoko Drift Ice Walk
知床流冰漫步

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Asahiya Zoo
旭山动物园



Hokkaido Shrine
北海道神宮



Lake Mashu
摩周湖



SCHEDULE

D1 DEPARTURE ✈ CHITOSE

D2 CHITOSE 🚌 ASAHIKAWA 🚌 SOUNKYO (MOB/L/D)

- ☑ Asahiya Zoo
(Penguin Parade, From Mid-Dec to Mar)
*Subject to weather conditions
- ☑ Ginga Falls and Ryusei Falls

D3 SOUNKYO 🚌 KITAMI 🚌 ABASHIRI 🚌 SHIRETOKO (B/L/D)

- ☑ Kitami Fox Village
- ☑ Abashiri Ice breaker Cruise
*Subject to weather conditions

D4 SHIRETOKO 🚌 LAKE AKAN (B/L/D)

- ☑ Shiretoko Drift Ice Walk
- ☑ Mt. Iwo
- ☑ Sand soup by Lake Kussharo
(Admiring Swans, Nov-Apr)
*Subject to weather conditions

D5 LAKE AKAN 🚌 TOKACHIGAWA (B/L/D)

- ☑ Ice Fishing Experience
- ☑ Lake Mashu
- ☑ Ryugetsu Workshop (DIY Cookies)

D6 TOKACHIGAWA 🚌 SAPPORO (B/L/D)

- ☑ Snow Mobile (Optional)
- ☑ Duty Free Shop
- ☑ Hokkaido Shrine
- ☑ Tanukikoji Shopping Street

D7 SAPPORO 🚌 CHITOSE ✈ DEPARTURE (MOB)

Special Cuisine:

- ✓ 4 Breakfast / 5 Lunch / 5 Dinner
- ★ Ramen Set
- ★ Japanese Set
- ★ 3 Types Hokkaido Crab Buffet
- ★ Onsen Hotel Buffet
- ★ Seafood Ishikari Hot Pot Set Meal



TOURIST ATTRACTIONS:

ASAHIKAWA

- ◆ **Asahiya Zoo** - One of Japan's most popular zoos, famous for its close-up animal viewing experience. Designed with a natural habitat concept, visitors can watch polar bears swimming, seals moving through a giant cylindrical tunnel, and various animals living in a snowy environment. The zoo is divided into 19 areas, including the Penguin House, Polar Bear House, and Predator Zone, with the Seal House and Polar Bear House being the most popular attractions. Visiting the snow-covered zoo in winter offers a wonderful chance to experience the charm of Hokkaido's winter season.

KITAMI

- ◆ **Kitami Fox Village** - Is a unique and popular attraction in Hokkaido where visitors can see Hokkaido's famous Ezo red foxes. The village features a semi free-range environment where the foxes roam freely around visitors, creating a fun and memorable experience. Around 60 to 100 foxes live freely among the beautiful white birch forest, offering a charming Hokkaido nature atmosphere and making it a popular spot for photography and sightseeing.

ABASHIRI

- ◆ **Abashiri Ice Breaker Cruise** - One of the best and easiest ways to see the drift ice is from the AuroraSightseeing Boats, which depart from Abashiri Port. Because drift ice is not always visible from the coast, the boats travel out into the Sea of Okhotsk to where ice is more likely to be found. The boat rides take about an hour and run several times a day during the ryuhyo season.

SHIRETOKO

- ◆ **Shiretoko Drift Ice Walk** - The Shiretoko Drift Ice Walk is one of Hokkaido's most unique and popular winter activities. Participants will wear professional waterproof dry suits and step into the drift ice world of the Sea of Okhotsk, experiencing the thrilling sensation of floating among the ice. During winter, drift ice flowing from Russia covers the coast of Shiretoko, creating a breathtaking silver-white landscape. Visitors can walk and float between the drifting ice while experiencing the beauty and power of Hokkaido's winter nature up close. It is a special seasonal experience that can only be enjoyed during winter.

◆ Shiretoko Drift Ice Walk - Participation Requirements.

Participants must meet all of the following conditions.

* Height: 130 cm – 185 cm

* Weight: Not exceeding 100 kg

* Age: Under 70 years old

* Must be in good physical health and fit for outdoor activities. Participants should have normal use of their limbs, not require walking aids such as canes, and be able to maintain balance and walk independently on uneven and floating ice surfaces.

LAKE AKAN

- ◆ **Ice Fishing Experience** - Experience the limited winter "Ice Fishing" activity at Lake Akan, where you can step into a magical white snow world and fish through holes on the frozen lake surface. Enjoy one of Hokkaido's most authentic winter experiences, and don't miss the freshly caught smelt tempura a local delicacy not to be missed.

Hotel or similar (5 NIGHTS)

🏨 : Onsen Hotel



🏨 ✓ Sounkyo Choyotei or similar class

x1 Night

🏨 ✓ Kitakobushi Shiretoko Hotel & Resort / Kiki Shiretoko Natural Resort or similar class

x1 Night

🏨 ✓ New Akan Shangri-la Hotel or similar class

x1 Night

🏨 ✓ Hotel Daiheigen or similar class

x1 Night

✓ Sapporo Excel Hotel Tokyu /

Sapporo Tokyu REI Hotel or similar class

x1 Night

Disclaimer: Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



精简行程

第一天 启程 ✈️ 新千岁

第二天 新千岁 🚌 旭川 🚌 层云峡

(机上用餐/午/晚)

☑️ 旭山动物园 (企鹅游行12月中旬至3月)

*视天气而定

☑️ 银河流星瀑布

第三天 层云峡 🚌 北见 🚌 网走 🚌 知床

(早/午/晚)

☑️ 北见狐狸村

☑️ 网走破冰船 *视天气而定

第四天 知床 🚌 阿寒湖

(早/午/晚)

☑️ 知床流冰漫步

☑️ 硫黄山

☑️ 屈斜路湖砂场 (赏天鹅11月-4月)

*视天气而定

第五天 阿寒湖 🚌 十胜川

(早/午/晚)

☑️ 冰钓体验

☑️ 摩周湖

☑️ 柳月工坊 (DIY 小饼干)

第六天 十胜川 🚌 札幌

(早/午/晚)

☑️ 雪上摩托车 (自费)

☑️ 免税店

☑️ 北海道神宫

☑️ 狸小路购物街

第七天 札幌 🚌 新千岁 ✈️ 回程

(机上用餐)

风味餐:

✓ 4早餐 / 5午餐 / 5晚餐

- ★ 拉面套餐
- ★ 日式定食
- ★ 三大北海道螃蟹任食
- ★ 温泉酒店自助餐
- ★ 海鲜石狩锅御膳



观光景点:

旭川

- ◆ **旭山动物园** - 日本最有人气的动物园之一, 以“近距离观察动物”而闻名。园内采用自然生态设计, 可欣赏北极熊游泳、海豹穿梭圆柱水道, 以及各种动物在雪地中的生活模样。园区共分成 19 个区域, 包括企鹅馆、北极熊馆、猛兽馆等, 其中海豹馆和北极熊馆最受欢迎。冬天来到银白色的动物园, 更能感受北海道冬季魅力。

北见

- ◆ **北见狐狸村** - 是北海道非常特别的人气景点, 可以近距离看到北海道特有的“北狐(赤狐)”。园内采用半开放式放养方式, 狐狸会自由在游客身边走动, 非常可爱。这里约有 60~100 多只狐狸, 自由生活在白桦树林中, 充满北海道森林氛围, 是拍照和体验北海道自然风景的热门景点之一。

网走

- ◆ **网走破冰船** - 鄂霍次克沿岸是大海冻结的南限, 出现在酷寒的阿穆尔河上, 须臾之间成了银色大地, 在南下浮冰冲击性光色中璀璨眩目, 乘坐流冰观光破冰船, 真是美不胜收。从沿着中国和俄罗斯的国境流淌的远东最大的大河阿穆尔河, 注入到鄂霍次克沿岸呈现那洁白神秘的身姿。用肉眼看见在水平线上的流冰时, 叫「流冰第一天」, 来迎接破冰船的上场。

知床

- ◆ **知床流冰漫步** - 是北海道冬季非常特别的人气体验活动。参加者会穿上专业防寒防水的“干式防寒衣”, 走进鄂霍次克海的流冰世界, 亲身体会漂浮在流冰海上的震撼感受。冬季时, 从俄罗斯漂流而来的流冰覆盖知床海岸, 形成梦幻般的银白景色。游客不仅可以在流冰之间行走、漂浮, 还能近距离感受北海道严冬的大自然魅力, 是只有冬季限定才能体验到的活动。

◆ 知床流冰漫步 - 参加条件

参加者须同时符合以下条件:

- * 身高 130cm - 185cm * 体重不超过 100kg * 年龄 70岁以下
- * 身体健康状况良好, 适合进行户外活动; 四肢可正常施力, 无需依赖拐杖等辅助工具, 并能在不平整及浮动的冰面上保持平衡及独立行走。

阿寒湖

- ◆ **冰钓体验** - 阿寒湖冬季限定“冰钓”体验, 让您走进银白色冰雪世界, 在结冰湖面洞钓鱼, 感受最道地的北海道冬季乐趣。现钓现炸的公鱼天妇罗更是不可错过的特色美食。

酒店住宿 (5 晚) 🏨: 温泉酒店

- 🏨 ✓ 旭川层云峡朝阳亭酒店 或 同级
- 🏨 ✓ 北辛夷知床度假酒店 / KIKI 知床天然酒店 或 同级
- 🏨 ✓ 新阿寒温泉 (香格里拉) 酒店 或 同级
- 🏨 ✓ 十胜大平原温泉饭店 或 同级
- ✓ 东急札幌 REI 酒店 / 东急札幌卓越大酒店 或 同级

x1 晚
x1 晚
x1 晚
x1 晚
x1 晚



免责声明: 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

General Information

· 日本 JAPAN ·



货币 Currency 	JAPANESE YEN - JPY 日元 - JPY	信用卡 Credit Card 	* Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used. * 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度
货币兑换率 Exchange Rate 	100 JPY = MYR 2.70 100 日元 = 马币 2.70 *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*	拨号代码 Dial Code 	JAPAN : +81 日本 : +81
电压 Voltage 	Voltage - 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	Type A / 类型 - 2 flat blade pin / 两脚扁型插头 Type B / 类型 - 2 flat blade pin + 1 round pin / 两脚扁型 + 一圆型插头
时差 Time Different 	Japan 1 hour ahead of Malaysia 日本标准时差快马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hand carry bag not more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤
气候 Weather 	☐ Spring 春季 03月 - 05月 Mar to May 20°C - 6°C ☐ Summer 夏季 06月 - 08月 Jun to Aug 28°C - 19°C ☐ Autumn 秋季 09月 - 11月 Sep to Nov 25°C - 10°C ☐ Winter 冬季 12月 - 02月 Dec to Feb 13°C - 3°C *Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*		
飞机型号 Aircraft Type 	 A330		

Departure Date:

出发日期:

Tour Fare:

团费:

Tipping:

小费:

Visa:

签证:

Flight :

航班行程:

Airport Tax & Fuel Surcharge:

机场税及燃油附加费:

Agent Collection Fee:

旅行社代收费:

Travel Insurance:

旅行保险:

TOTAL :

总数:

GD Partner:



Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
(230643-X) KPK/LN:2441